Short-term Rental Assistance (SRA) is funded by Social Welfare Department, aims to support newly discharged prisoners who are not receiving sidebyside hostel service and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) to rent private cubicles for not more than two consecutive months.

# **Service Users**

Newly discharged prisoners who are discharged from correctional institutions within the first month (Not applicable for CSSA recipient)

# **Service Objective**

To meet the immediate accommodation needs of newly discharged prisoners who have genuine hardship to settle rental expenses



# **Scope of Service**

Provide maximum rental assistance for two consecutive months (The amount of rental allowance will be reference to CSSA Scheme)

# Service Fee

Free of charge



# **Service Application**

- Service user should bring along his HK Identity Card and Certificate of Imprisonment issued by HK Correctional Services Department to obtain the service through direct application at ISCs or referral by other organisations.
- Social worker will interview the applicant to assess his eligibility.

# **Service Withdrawal**

The service is provided on a voluntary basis. Service can be terminated upon social worker's professional judgment and mutual agreement made with the service users. Service users may terminate service voluntarily at any juncture of the service process.

#### **Enquiries and Contact**

Kowloon West Integrated Service Centre for Social Rehabilitation & Community Support - Sham Shui Po Revival Hub

Unit Nos. 205-214, Podium, Block 42, Mei Shan House, Shek Kip Mei Estate. Kowloon.

**(** (852) 2779 5003

🖶 (852) 2788 467

ssprh@sidebyside.org.hk



# 釋得所







印刷數量:1000(5/2022)

本計劃由社會福利署津助,為出獄後未能 獲得香港善導會宿舍服務及沒有領取綜合 援助金的更生人士,提供最多連續兩個月 的租金津贴來租住房屋,以解決其居住問 題。

出獄後首月內面對經濟及居住困難的更 生人士(若申請人已成功領取綜合社會保 障援助計劃津貼,則不適用此計劃)

協助剛出獄人士解決短期居住困難

提供最多連續兩個月的租金津貼 (租金津貼金額將參照綜合社會 保障援助計劃而訂)



# 申請服務方法

- 申請人需帶備香港居民身份證及香港懲 教署發出之在獄證明書,直接前往綜合服 務中心提出申請,或經其他機構轉介。
- · 申請人將與社工會面,以評估是否適合參與 本計劃。

# 退出服務方法

接受本會服務皆屬自願性質,服務使用者可 向社工提出終止服務。此外,有關社工亦可根 據專業判斷,經雙方協議後終止服務。

## 查詢及聯絡

九龍西社會康復及支援綜合服務中心-深康滙 九龍石硤尾邨第42座美山樓平台205至214號單位

(852) 2779 5003 🚔 (852) 2788 4673

ssprh@ sidebyside.org.hk

# 服務時間及地點 **Office Hour and Location**

## 社會康復及支援綜合服務中心

Integrated Service Centre for Social Rehabilitation and Community Support (ISC)

星期一至三, 五 Mon to Wed, Fri 9:00am - 1:00pm 2:00pm - 5:30pm 星期四 Thu 2:00pm - 8:00pm | 星期六 Sat 9:00am - 12:00pm 星期日及公眾假期休息 Closed on Sunday and Public Holidays

## 港康滙 Hong Kong Revival Hub

香港灣仔李節街李節花園地下 G/F., Li Chit Garden, 1 Li Chit Street, Wanchai, Hong Kong

(852) 2866 7867 krh@ sidebyside.org.hk

#### 深康滙 Sham Shui Po Revival Hub

九龍石硤尾邨第42座美山樓平台205至214號單位 Unit Nos. 205-214. Podium. Block 42. Mei Shan House. Shek Kip Mei Estate. Kowloon

(852) 2779 5003 ssprh@ sidebyside.org.hk

## 油康滙 Yau Ma Tei Revival Hub

九龍油麻地上海街402及404號三樓 2/F, 402 & 404 Shanghai Street, Yau Ma Tei, Kowloon

(852) 2384 3100 x ymtrh@sidebyside.org.hk

#### 竹康滙 Chuk Yuen Revival Hub

九龍竹園南邨趣園樓地下151至160號

Unit Nos. 151-160, G/F., Chui Yuen House, Chuk Yuen South Estate, Kowloon

## 慈康滙@竹康活動中心 Tsz Wan Shan Revival Hub@CYAC

九龍竹園南邨竹園社區中心地下

G/F., Chuk Yuen Estate Community Centre, Chuk Yuen South Estate, Kowloon

#### 埔康滙 Tai Po Revival Hub

新界大埔鄉事會街2號大埔社區中心3樓306至307室

Unit 306-307, 3/F., Tai Po Community Centre, 2 Heung Sze Wui Street, Tai Po,

(852) 2652 9009 pt tprh@ sidebyside.org.hk

## 建康滙 Kin Sang Revival Hub

新界屯門新福路2號10H座

Block 10H, 2 San Fuk Road, Tuen Mun, New Territories

